
Bestyrelsesmøde 27 august 2024 

Deltagere: Bjarne Gaarder, Carsten Petersen, Ronni Jensen & Gry Martinsen 

Fraværende: Lena Havsteen & Per Christensen 

 

1) Godkendelse af referat (27-5) 

Godkendt  

2) Økonomi 

Økonomi er gennemgået og godkendt  

3) Nyt fra formanden 
Alkoholbevilling er kommet  
Formandsmøde i sommers – Kunstbane er sat på pause  
 

4) Nyt fra tennis 
Ikke noget nyt  
 

5) Nyt fra Ungdom 
 
Det går godt med spillere og trænere. De ældste drenge har lavet et U-19 hold, som har 
skabt tilgang.  
Der er kommet skriftlige træner-kontrakt med henblik på at NAB er en breddeklub og 
ikke elite-klub.  
Der har været forskellige stævner som havde succes.  
Mini-VM samtlige årgange var repræsenteret, som er med stor tilfredshed.  
 
Der ledes forsat efter ny som skal overtage Ronni’s funktion, når han stopper ved 
generalforsamling  
 

6) Nyt fra Senior 

Første holdet er rykket op i LF, men der har været tilbagegang af spillere.  

Dameholdet kæmper medlemsmæssigt, men har lavet samarbejde med Guldborg.  

Der er blevet dannet et U19-hold, som har skabt tilgang af spillere.   

Pga. den sene tilmelding af U19 er der en del distance ift. kampe. Det er Paw som 
træner U19. 

7) Nyt fra Bane/Sponsor/Vedligehold 

Vedligeholdelse: Niller har lavet en masse ift græs og ukrudt. Så hans søn kan holde det 
vedlige. Halvtag og bænke bliver fikset, så det kan bruges som spiller ud-og indgang  



Der er indhentet tilbud til nyt køkken i kantinen  

Der er udskiftet videokamera  

Lokalhistorisk arkiv har en masse om boldklubben og man kan spørge medlemmer om de 
har anekdoter. Det er tale om at dekorere klubhuset med gamle billeder.  

8) 125-jubilæum - løs snak + Bo Daugaard 

Brainstorm gennemgået og der er kommet flere input. Der skal nedsættes et udvalg, så der 
kommer overblik og planlægning.  

9) Evt 

Kantineudvalg:  

Det har været et godt forår med god stemning. Det må gerne meldes bedre ud til udvalget, hvis 
kampe bliver rykket eller aflyst, så man ikke står der forgæves. Der er primært åbent i 
hjemmebanekampe. Den stab som står i kantinen nu får stor ros, men man ser gerne endnu 
flere frivillige.  

Det er skønt med ”traditionen” med popcorn og slush-ice til børn til de første og sidste 
hjemmebanekampe. God opbakning til dette.  

 

10) Næste møde & Generalforsamling 2024 

Der afholdes møde inden generalforsamling. Bjarne sender datoer ud.  

 

 

 

Underskrifter på godkendelse af referat:  

 

 

_____________________   ___________________ 

 

_____________________   ___________________ 

 

_____________________   ___________________ 

 


